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JEGÝzőroľYv
Készült: Az Emberi Erőforrás Bizottság 2016.június t-jén (szeľdán) 9,00 órakor

a J őzsefvźtrosi Polgármesteri Hivatal
(Bp. VIII.' Baross ll.63-67.) III. eme|et 300.as targya|őjában megtartott 5. rendes üléséről

Levezető elnök: Zentai oszkaľ

Jelenlévő tagok: Eľhardt Zo|tánÍLé Dr. Ferencz orsolya - alelnök
Simon György - alelnĺjk
Balogh István
Kaiser József Lajos
Komássy Zsolt Akos
Dľ. Erőss Gábor János
Nagy Gáborné
Kis Kornélia
Máté András
Vĺímos Andrea
Camara-B e r eczki Fęrenc Mikló s

Távo|maľadását bej elentette : Dr. Szilágyi Demeter _ alelntik

Jelenlévő meghívottak: Egry Attila _ alpolgármester, Dľ. M.észáľ Erĺka _ a|jegyző, Dr.
Balla Katalin _ Iegyzoi Kabinet vezetője, Dr. Dabasi Anĺta _ onkoľmányzati főtanácsadő,
Dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatási Ügyosztály vezetője, Páľis Gyuláné _Pénzngyí
IJgyosná|y vezetoje, Dr. KaszanyĹKolláľ Zsuzsanna _ Jogi Iroda vezetője' Bodnáľ
Gabriella - Szervezési és Képviselői Iroda vezetője, Kincses Ibolya _ Humánkapcso1ati
Iroda vezetóje, Dr. Visnyay Noémi _ Családtámogatási lroda vezetője, Varga Zita _
Iőzsefvátos Köz<jsségeiért Nonprofit Zrt, képviseletében, ľ.arkas ors Józsefuárosi
Gazdálkodási Központ Zrt. Yagyongazdálkodási igazgatő; Juhász Jr'ilĺa _ Józsęfuiíľosi
Gazdálkodási Kcizpoft Zrt. képviseletében, Annus Viktor - Rév8 Zrt. vezérigazgatőja,
Husvéth Lauľa - Napraforgó Egyesíteft óvoda igazgatő-helyettese, Váradi Gizella -
Józsefuaľosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Kozpont íntézményvezetője, Koscsóné
Kolkopf Judit _ Józsefvźxosi Egyesített Btllcsődék vezetóje,Yáczi Miklósné _ Józsefuĺírosi
Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ, Józsefuiírosi Kábítószerigyí Egyeztető
Fórum munkatársa, Joachim Gyiiľgyné - Nagycsaláđosok Józsefuaľosi Egyestilete



Zentai Oszkáľ
Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Az Emberi Erőforľás Bizottság f0I6. évi 5. rendes

ülését megnyitja. Megállapítja, hogy jelen van 14 fő' Távolmaľadását dr. Szilágyi Demeteľ
képviselő je|ezte. A napiľendre a kiktildcjttek szerint tesz j avaslatot, annyi változással , hogy az
I/8-as és a lll2-es lrapirelldeket ĺlerrr táľgyalják, így a száĺl.lozás értelerrrszeľrĺen megváltozik.
Megadja a szőt ügyrendben dľ. Erőss Gábor képviselőnek.

Dr. Eľőss Gábor
orömmel veszi, hogy egy előteľjesztése napirendre kertilt. Felhívja a képviselők frgyelmét
aĺra,hogy van egy másik előterjesaése is' ami nem keľiilt napirendľe, pedig elég fontos és a

Bizottság hatáskörét érintő téma, de ľeméli, hogy ez a holnapi testületi ülésen napiľendľe lesz
véve. Ez az Eszak-Atlanti Szabadkereskedelmi Egyezménnyel kapcsolatos állásfoglalásra
vonatkozik, amit azért javasol megtaľgyalásra, mert ez a magyaÍok és Európa egészséges
élelmiszerhez valő hozzáférése lehetőségét fenyegeto egyezmény, amivel kapcsolatosan a
Kormány álláspontja kétértelmű. Szeretné, ha Józsefuaĺos álláspontja egyértelmú lenne. A
haľmadik javaslata, ami most készül és siiľgősséggel fogja benyújtani, az az iskolákĺa
vonatkozik, mégpedig az, hogy azok ferľrtartásźú elvették az onkormtnyzaÍtőI, de máľ a
mfüödtetést is el akaľják venni. Ezért kéri, hogy majd a holnapi ülésen a képviselők
támogassák, hogy napiľendre kerüljön az előterjesztése, melyben az a javaslata, hogy a

fenntartást és a működtetést Józsefuaros meglarthassa és a saját iskoláit maga irányíthassa.

Zentai oszkár
A globális szabadkereskedelmi dologban nem tudja, hogy mennyi hatáskörtik van, de je|zi,

hogy meg sem érkezetthozzá ez a javas\at, ezért még ha szerette volna, akkor sem tudta volna
napirendre venni. Ami meg nincs kész, azt sem tudja napirendre venni, tehźtt így ügyrendben
nincs mirőI szavazn| Kérdezi, hogy jól éľtette-e, Vagy van olyan javaslat, amit meg kellene
szav ańatnia' Me gadj a a szőt dr. Eľő s s Gáboľnak.

Dr. Eľőss Gábor
Ki kellene alakítani egy menetľendet, hogy amikor előterjesĺ valamit, akkor az
automatikusan megérkezzen az illetékes bizottságokhoz is, mert előfordulhat, hogy
Polgármester Úľ nem akarja napiľendre venni' de abizottságvezetoje igen. A józsefuarosiak
egészséges élelemhez való jutása az van olyan fontos kéľdés, hogy az illetékes bízottság
meg!étrgyalja' Szeľetné kémi a jövőre nézve, hogy ha előteľjesztést készít, az juthasson e| az
illetékes bizottságokhoz, hogy a bizottsági elnökök maguk mérlegelhessék, hoey 4
napirendre veszik-e' vagy Sem' és ne legyenek kiszolgá|tatva annak, hogy Polgármester Ur
javasolja-e napirendľe, vagy sem. Kér egy tigyrenđi szavazást erľől, mert szerinte ez e|ég

fontos.

Zentai oszkár
Miről?

Dľ. Erőss Gáboľ
An., hogy mit fognak enni a jövőben a jőzsefvtrosi gyerekek és felnőttek, mert szerinte ez
elég fontos kérdés althoz, hogy napirendľe vegyék.



Zentai Oszkáľ
Erľől nem tud szavazást elrendelni, de megadja a szőt dr. Mészźr Erika a|jegyző asszonynak,
hogy tájékoztassa a Bizottság tagait, hogy a napiľend szavazásakor milyen Íigyekben lehet
hozzászőlni. Ana kéri a Bizottság tagsait, hogy tartsák magukat azigyreĺdhez.

Dr. Mészáľ Eľika
Ügyľendi kérdésben, mint ahogy a bizottsági ügyrend eń. tarta|mazza, a napiĺenddel
kapcsolatos hozzászőlásokat lehet megtenni. A napiľend összeállításáért a bizottsági ülés
tekintetében az elnök, a Képviselő-testület tekintetében pedig a polgáľmesteľ felel. A
Képviselő Úrnak az eIőtefiesztése az képviselő-testületi előteľjesĺés. Az, hogy a meghívón
rajtalesz-e,vagy sem, ań. Polgármester Uľ dönti el. Innentől kezdve az elnokhĺjz el sem juthat
az e|őterjesztés, hogyha nem kerül fel a Képviselő-testületnek a meghívőjába. Ezt a kéľdést
úgy lehet áthidalni, ha a Képviselő Ur külĺjn, bizottsági előterjesĺés formájában terjeszti be
Elncĺk Ur elé, akkor neki van máľ kompetencíája arról d<jnteni' hogy felveszi-e az EMBI-nek
a meghívój ába vagy sem, illetőleg ebben az esetben lehet ügyrendi kérdésként ezt feltenni. A
másik, amiről Képviselő Uľ beszél, a holnapi képviselő-testületi ülés sürgősségi indítványa,
még nem kerĹilt altirźsra, ez a Bizottság most nem tudja tźrgya|ni. A Képviselő-testiilet el
fogja dönteni, hogy napiľendre veszi-e, vagy sem.

Zentai oszkáľ
Megadja a szőt Kaiser Józsefnek.

Kaiseľ József
A bizottsági ülés szMsz-ében az is benne van, hogy meg lehet vonni a szőt. Azt gondolja,
hogy ezazazeset, amikor meg kellett volna vonni. Nem érti, hogy ez miért nem töľtént meg.

Zentai Oszkáľ
Y itát lezárj a. S zav azásra b o c sátj a az lJ'Ié s nap iľendj ét.

Atruházott hatáskiiľben meehozható döntések:

Javaslat a 
''LEONARDO 

41'' Alapítvány 2015. II. félévĺ tevékenységérő| szóiő
beszámolĺí elfogadására
(írásb eli előterj e szté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humónszolgóltatósi Üg,losztály vezetője

Javaslat szerv ezetek beszámolójának elfogadásáľa
(ír ós b e l i el ő t erj e s zté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Üg,losztóly vezetője

Javaslat páIyázati felhívás kőz'zététe|éľe civil szervezetek, művészek 2016. évi
támogatása érdekében
(írásbeli előterj esztés)
Előterj e sztő : Sóntha P éterné - alpol gárme ster

T.

1.

)

3.



4. A Jĺízsefvárosi Kábítószeľügyi Egyeztető Fórum f01.5. évi beszámolója
(ír ásb eli előterj e szté s)
Eĺőterjesztő: Dr. Ferencz oľsolya - A Józsefvárosi KábĺtószerĹigyi Egyeztető Fórum

elnöke

5. Javaslat hátralékkezelési támogatás iľánti kéľelmek elbírálására
(írásbeli eĺőterjesztés) ZÁnľ Üĺ,És
Előterj e sztő : Sántha P.át erné _ alpol gárme ster

6. Javaslat a 20L6. évi táboroztatási támogatás felosztására
(írásbeli eĺőterjesztés) ZÁnľ Üĺ,ns
Előterj e sztő,. Sántha P éterné _ alpol gárme ster

7. Javaslat n 2016. évi ,,Józsefváros Egészségügyéért,, szakmai kitĺintetések
odaítélésére
(írásbeli előterjesztés, ľÓrl<r,zľrsÍrr,Đ Z^RT ÜI,És
Eĺőterjesztő: Zentai oszkár _ az Emberi Erőforrás Bizottság elnĺ)ke

il. Képviselő.testiiletielőteľiesztések:

1. Javaslat a Főváľosĺ Városľehabititációs Keret felhasználásának szabályairóI szóló
27t2013.(Iv.18.) számú Fővárosi Kiizgyűlési rendelet alapján kiírt ľnn-xoz
p ź.Iy ázaton való ľészv ételre
(ír ás b eli előterj eszté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Egry Attila - alpolgármester
Dr. Szilógli Demeter _ képviselő

2. A Társasházi Pá,|yánatokat Előkészítő Munkacsoport feladatainak bővítésével
kapcsolatos döntések
(írásb eĺi előterj e sztés)
Előterjesztő: Dr. Eľőss Gábor _ hźpviselő

3. Javaslat az indítható ĺívodai csoportok számának meghatáľozására és maximáIis
|étszám túllépésének engedélyezésére
(ír ás b el i el őterj e s zt é s)
Előterj e sztő : Sántha P éter né - alpolgárme ster

4. Javaslat háziol.vosĺ szerződések megkötésére
(ír ásb eli előterj e szté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ poĺgĺźrmesteľ

Egry Attila _ aĺpolgármester

5. Javaslat háziol"vosi életpályamodell elfogadására
(ír ásb eli előterj e szté s)
Előteľjesztő: dr. Kocsis Máté - poĺgórmester

Egry Attila - alpolgármesteľ



6. Javaslat alapítvány egyedi támogatására
(íľ ás b eli előterj esztés)
Előterjesztő.. Dr. Kocsis Máté _ poĺgĺźrmester

Sántha Péterné _ alpolgármester

7. Javaslat a Sanghaj város Putuo és Changning keľĺilet onkormányzataiva|
megállapodás megkiitésére
(írásb eli előterj e s zté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Mdté - polgármester

Egry Attila - alpolgármester

8. Polgáľmesteľi tájékoztatő a Iejáľt hatáľidejű testületi határozatok végrehajtásárő|,
az e|őző üIés óta tett fontosabb intézkedésekľől, a jelentősebb eseményekľől és az
önkormányzati pénzeszköziik átmenetileg szabadrendelkezésű ľészének pénzpiaci
jellegű lekiitéséről
(ír ás b eli t áj ékn ztató)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Zentai oszkáľ
Megállapítja, hogy |2 ígen,0 nem, 2 tar:tőzkođással a BizoÍtsélg elfogadta a napiľendet.

84/2016.(VI.01.) sz. EMBI határozat (12 ieen" 0 nem szavazattal.2 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság az a|ábbi napirendet fogadja el:

Napiľend:

I. Átľuházott hatáskiiľben meehozható döntések:

1. Javaslat a ,,LEONARDO 4|,, Älapítvány 2015. II. félévi tevékenységérő| sző|ől
beszámoló e|fogadásáľa
(ír ásb eli előterj e s ztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humanszolgáltatási Ugosztály vezetője

2. Javaslat szewezetek beszámolójának elfogadásáľa
(írásbeli el őterj esztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - HumónszolgáItatósi Üg,losztály vezetője

3. Javaslat pá|yánati felhívás közzététe|ére civil szervezetek, művészek 20ĺ.6. évĺ
támogatása éľdekében
(írásb eli el őterj e sztés)
Előterjesztő : Sántha Péterné _ alpolgórmester

4. A Józsefvárosi Kábítószeľiigyĺ Egyeztető Fórum 2015. évĺ beszámolĺija
(írás b eli előterj e sztés)
Előterjesztő: Dr. Ferencz oľsolya - A Józsefvárosi Kóbítószerügyt Eg,leztető Fórum

elnoke



5. Javaslat hátľalékkezelési támogatás iránti kérelmek eIbírálásáľa
(írásbeli eĺőteľjesztĺls) Z^RT ÜLÉS
Előterj esztő : Sántha Péteľné - alpolgármester

6. Javaslat a2016. évi táboroztatási támogatás felosztására
(írasbeti előterjesztés) Z^RT ÜI,És
Előteľj e s zt ő : Sántha P éterné - alpolgdrme ster

7. Javaslat a 2016. évi ,,Józsefváros Egészségügyéért,' szakmai kitiintetések
odaítéléséľe
(írásbeti előterjesztés, porrnznrsÍrng Z^RT tjI,ns
Előteľjesztő: Zentai oszkár - az Emberi Erőforrás Bizottság eĺnoke

[I. Képviselő.testületielőteriesztések:

1. Javaslat a Főváľosi Váľosľehabilitáciĺós Keret felhasználásának szabá|yairól szĺóIó

27/20t3.(Iv.18.) számú FőváľosÍ Ktizgyűlési rendelet alapján kiíľt TER-KOZ
p á|y ázaton v aló részvételre
(ír á s b eĺi e l ő t erj e s zt é s)
Előterjesztő: Dr' Kocsis Máté - polgármester

Egry Attila - alpolgĺźrmester
Dľ. Szilág,,i Demeter - képviselő

2. A Táľsasházi Pályázatokat E|őkészítő Munkacsopoľt feladatainak bővítésével
kapcsolatos döntések
(ír ásb eli eĺ őteľj e sztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor _ képviselő

3. Javaslat az indítható óvodaĺ csopoľtok számának meghatározására és maximális
|étszálm túllép és ének en gedély ezés ér e
(íľásb eĺi előterj eszté s)
Eĺőterj e s ztő : Sántha P éterné - alpoĺ gármester

4. Javaslat házioľvosi szeľződések megktitésére
(ír ásb eli előterj eszté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Egry Attila - alpolgármester

5. Javaslat háziorvosi életpályamodell elfogadásáľa
(ír ás b eli előterj eszté s)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté - polgórmester

Egry Attila - alpolgórmester

6. Javaslat alapítvány egyedi támogatásźra
(írásb e ĺi eĺőterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgórmesteľ

Sántha Péterné - alpolgórmesteľ



7. Javaslat a Sanghaj város Putuo és Changning kerület Ônkormányzataiva|
l lllegállapodás megkötésére
, (írásbeli előterjesztés)
i Előterjesztő., Dr. Kocsis Móté - polgármester

Egry Attila _ alpolgármester

r 8. Polgármesteri tájékoztató a tejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásárő|,I az e|őző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekrőI és az
tinkoľmányzati pénzeszközök átmenetileg szabadrendelkezésíĺ ľészének pénzpiaci
jellegű lektitéséről
(ír ás b e l i t áj é ko zt at ó)
Előterjesztő: Dr, Kocsis Móté _ poĺgármester

I. Atľuházotthatáskłiľbenmeghozhatódtintések:

Zentai Oszkáľ
Kérđezi, hogy van-e külcjn tźxgya|ásrajavaslat. Megadja a szőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Kéri az l.4-es és l.7.es napirend külĺjn tárgyalását.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Bálint Gergely képviselőnek.

Bálint Gergely
Kéri az I.5-ös napirend ktiltin tárgyalástú.

Zentai Oszkár
Megnyitja a blokkban maradt előterjesztések vitáját. Vitát |ezárja, szavazásra bocsźúja az
al ább i hatáľ o zati j avas latokat :

Napirend Il1. pontja: Javaslat a ,,LEONARDO 4|,, Alapítvány 20t5. il. félévi
tevékenys é gé rő l sző|ó b eszámo ló elfo ga d ás á ra
(ír ás b el i el őt erj e s zt é s )
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatósi Üg,,osztály vezetője

Az Emberi Erőfoľrás BizoÍtság úgy dönt, hogy elfogađja a ''LEONARDO 4l'' Alapiwźny az
é|ő kulturáéľt egy é|o kúttrhazért (székhely: 1082 Budapest, Leonaľdo utca 4l.,
nyilvántartási szám: 01-01-0009595) 2015.II. felévi tevékenységérőI szőIőbesztmo|őjźłt.

Felelős: polgármester
Hataridő: 20l6.június 1.

Na piľen d I ĺ2. p ontja: Java s lat szerv ezetek b eszámo lój ának elfo gad ás áľa
(írásbeli előteľj eszté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krtsztina _ Humánszoĺgáltatósi Üg,,osztály vezetője



AzBmberi Erőforľás Bizottság úgy dönt, hogy

1. elfogadja aNagycsaládosok Józsefuaľosi Egyestilete (székhely: 1084 Budapest, Déri
Miksa u. 1 8. I em. 1 .; nyilvántartási szám: 0 1 -02-0009709) civil szetvezet f0I5 . évrő|
szóló szakmai beszámolóját éS a2016. évi tevékenységéľol szóló szakmai tervét.

Felelős: polgármester
IIatátidó f}I 6. június 1 .

2. javasolja a Varosgazdá|kođási és Pérrzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
fenntaľtását a Nagycsaládosok Józsefuaľosi Egyesülete (székhely: 1084 Budapest,
Déri Miksa u. 18. I em. 1'; nyilvantaĺási szám: 01-02-0009709) civil szervęzet
tészéte a Budapest VIII. kerĹilet, KáIvária tér 22. (35459l0lV3 I.rsz.) szám alatÍi
helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgáľmester
Hatariđő f01 6. jrlnius 1 .

3. elfogadja aMagyar Emberi Jogvédő Központ Alapítvany (székhely: 1085 Budapest,
Baross u. 28. fszt.2.; nyilvántartási szám: 01-01-0004740) civil szervezet 2015. évről
szóló szakmaibeszámolóját és a20I6, évi tevékenységérőlszóló szakmai teľvét.

Felelős: polgármester
Határido: 201 6. j unius 1 .

4. javasolja a Városgazdá|kođási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
ferntaftásźń aMagyar Emberi Jogvédő Központ Alapítvany (székhely: 1085 Budapest,
Baross u. 28. fszt.2.; nyilvántaľtási szźtm 01-01-0004740) részéľe a Budapest VIII.
kerület, Baľoss u. 1 1 8. (35488l0lU26llrsz.) szám alattí helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármesteľ
Hattuido: 201 6.junius 1 .

Napiľend Il3. pontja: Javaslat páůyázati felhívás kőzzététe|ére civil szervezetek,
művészek 20|'6. évĺ támogatása éľdekében
(ír ás b e li e l őt erj e s ztłź s )
Előterj e sztő.. Sóntha P éterné - alpo l gármester

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy javasoIjaa polgáľmesternek a2016' évi civil
pá|yazat és alapífuanyi pályźnat kiíľását ahatározat mellékletei szerinti tartalommal.

Felelős : polgĺírmester
Hatĺíľidő: 20l6.június 1.

Napiľend I|4. pontja: A Józsefuáľosi Kábítĺószeľügyi Egyeztető Fĺĺrum 2015. évi
beszámolója
(ír ásb eli előterj esztés)
Eĺőterjesztő: Dr. Feľencz orsoĺya - A Józsefiórosi Kábítószerügli Egyeztető Fórum eĺnokp



A napirend I/4. pontját küliin tárgya|ásra kikérték.

Napiľend I/5. pontja: Javaslat hátralékkezelési támogatás iľánti kéľelmek elbírálására
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT Üms
Előt erj e s ztő.. Sántha P éteľné - alpol gárme st er

A napiľend I/5. pontját küliin tárgya|ásra kikérték.

Napirend I/6. pontja: Javaslat a2016. évi táboľoztatásitámogatás felosztásáľa
(írásbeli előterjesztés) Z^RT Ül,Bs
El őterj e s ztő : Sántha P éterné - aĺpol gárme ster

Napirend V7. pontja: Javaslat a 2016. évi ,,Józsefuáľos Egészségügyéért,, szakmai
kitiintetések odaítéléséľe
(írásbeli előterjesztés, ľorxnzansÍrÉg Z^RT Ül,És
Előterjesztő: Zentai oszkár - az Emberi Erőforrás Bizottság elnoke

A napirendll7. pontját kültin táľgyalásra kikéľték.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 13 igen, 0 nem, 1 tartőzkodással a Bizottság az aIźhbi hatfuozatokat
elfogadta:

Napirend Il|. pontja: Javaslat 
^ ,,LEONARDO 4|,, Alapítvány 20|5. il. félévi

tevékenysé gérő| szóiő beszámolĺó elfog adására
(írósbeĺi előterj esztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatási Üg,losztóly vezetője

85/20l6.ĺVI.01.) sz. EMBI hatáľozat (l3 ieen.0 nem szavazatta|. 1 taľtózkodás me||ett)
(ľematikai blokkban történt a szavazás)

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a ''LEONARDO 41'' A|apítvány az
éLo kultúráéľt egy é|o kulturhlŁért (székhely: 1082 Buđapest, Leonaĺdo utca 4I.,
nyĹ|váĺtartási szttm: 0 l -01 -0009 595) 2015 . II. félévi tevékenysé gérőI sző|ő beszámolóját.

Felelős: polgármester
Hatáľidő: 2016.június 1.

Napĺrend I/2. pontja: Javaslat szerv ezetek beszámolĺójának elfogadására
(írásb eli el őterj eszté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgaltatási Üg,,osztály vezetője

86/2016.(.VI.01.) sz. EMBI határozat (13 ieen' 0 nem szavazattal. 1 tartózkodás mellett)
(ľematikai blokkban toľtént a szavazás)



Az Emberi E,rőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

1. elfogadja a Nagycsaládosok Józsefuaľosi Egyesülete (székhely: 1084 Budapest, Déri
Miksa u. 18. I em. 1.; nyilvántartásiszám:0i-02-0009709) civil szervezet 2015. évrol
szóló szakmai beszámolóját éS a2016, évi tevékenységéről szóló szakmaitervét.

Felelős: polgaľmester
Határido: f0l6.június 1.

2. javasolja a VárosgazđáIkođtsi és Pénzügyi Bizottságnak akęđvezményes bérleti díj
ferrntaľtását a Nagycsaládosok Józsefuaľosi Egyesülete (székhely: 1084 Budapest,
Déri Miksa u. 18. I em. 1.; nyilvántartási szám:01-02-0009709) civil szetvezet
részéte a Budapest VIII. kerület, KáIvária tér 22. (35459l0lV3 hľsz.) szám alatti
helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hatáľidő: 20I6.június 1.

3. elfogadja aMagyar Embeľi Jogvédő Kĺizpont Alapítvany (székhely: 1085 Budapest,
Baross u.28. fszt.2.; nyilvántaľtási szám: 01-01-0004740) civil szeryezet 2015. évről
szóló szakmai beszámolóját és af0l6. évi tevékenységéľől sző|ő szakmai tervét.

Felelős: polgármester
Határidő: 20l6.június 1.

4' javasolja a VárosgazdáIkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
fenntaľtását a Magyar Embeľi Jogvédő Központ Alapítvany (székhely: 1085 Budapest,
Baľoss u. f8. fszt. f.; nyilvántartásí szám:01-01-0004740) részére a Budapest VIII.
kerület, Baross u. 1 1 8. (3548810l N26 hĺsz,) sztrn a|atti helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hatĺĺridő: 2016.június 1.

Napiľend Iĺ3. pontja: Javaslat páiyázati felhívás kőzzététe|ére civil szeľvezetek,
művészek 2016. évi támogatása éľdekében
(ír ásb eli előterj es zté s)
Elő teľj e sztő : Sántha P éterné - alpoĺ góľmester

87/2016.(VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (13 igen.0 nem szavazattal, 1 taľtózkodás mellett)
(Iematikai blokkban tÓrtłént a szavazds)

Az Emberi Erőforľás Bizottság úgy dĺint, hogy javasoljaa polgáľmesteľnek a2016. évi civil
páIyazat és alapítványi pá|yázat kiírását ahatźttozat mellékletei szeľinti tartalommal.

Felelős: polgármester
Hatarido: 20ĺ6.junius 1.

A 87l2016.(vl.01) sz. EMBI határozat mellék|eteit a jegyzőkiinyv 1. sz. melléklete
tartalmazza.

10



Napirend I/6. pontja: Javaslat a2016. évi táboroztatási támogatás felosztásáľa
(írósbeli előterj esztés)
Előterj e sztő : Sántha P éterné * alp oI gárme s t er

ZART ULES

A napirendtńrgyalLálsazárt ülés keretében ttirtént az Mötv.46.s (2) bekezdése
értelmében. A napirend tárgyalása soľán elhangzottakat és a meghozott88l2016.(u.01.)

sz. EMBI határozatot a zárt ülésrőI készüIt jegyzőktinyv tarta|mazza.

Napirend Iĺ4. pontja: A Jĺózsefváľosi Kábítĺószeľiigyi Egyeztető Fórum 20t5. évi
beszámolĺíja
(ír ás b eli előterj es ztés)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsoĺya _ A Józsefvárosi Kábítószerügyi Eg,leztető Fórum elnoke

Zentai oszkár
Az l. -es napirendhez érkezvén kéľdezi az e|óteqesztőt, hogy kívánja-e kiegészíteni az
előterjesztést. Ennek hiáĺyában a vitát megnyitja. Megadja a szőt Komássy Akos
képviselőnek.

Komássy Ákos
Röviden úgy foglalná össze, hogy amiket leírtak a beszámolóban, azok túlnyomó t<ibbségében
elismerésľe és nyugltlzásľa méltó események, lépések, és ĺjrtil, hogy aktívan tevékenykedik a
Kźlbítőszet Egyeztetó Fórum. Véleménye szerint a drogpolitikájukkal sokkal iĺtkább az a
tragikus, amit nem csinálnak meg, amiről nem beszélnek. Erti, és nagyon ĺjrül ennek a
Csendes Eva-féle prevenciós tréningnek különösen, de a többi, ezzel kapcsolatos
tevékenységnek is, hogy komoly erőfeszítéseket tesz mind a szakmai közvélemény, mind a
Keľekasztal ktilönbĺjző soft prevenciós módszerek hatékonyság alka|mazźsa teľén.
Ugyanakkor az ahatźnozoÍt meggyózodése, hogy akl20I6-baÍI Józsefuárosban ań. goĺdolja,
hogy a felkészítés jellegrĺ, pedagógiai jellegű prevenciós pľogramokkal minden, akźlbítőszer-
fogyasztással kapcsolatos probléma kezelve van, vagy legalábbis annak ellátására kellő
koľültekintéssel ttjrekszik, az szerinte nem itt é|, vagy nem fogja fel an. a világot, amiben
élnek. orül neki, hogy egyszer azt olvassa, hogy nem tett semmit a ttĺcsere-program
kivégzéséért az onkormányzat, egyszer meg azt olvassa, hogy milyen diadalmasan kivégezte,
megszüntette, felszámolta. Az akut, fennálló đrogfogyasztáshoz kötődő problémfü
kęzelésével a búnözésen tulmenően' ma Józsefuaľosban nem történik semmi. Szeľintę ęz ęgy
srilyos hiányosság. Azt a tevékenységet, amit leíľtak abeszámo|óban, azt elismeri, és k<iszöni,
hogy elvégezték ęzt a munkát, de amiatt, ami viszont hiźnyzik a fókuszukból, a
tevékenységfüből, és az egész mai józsefuárosi drogpolitikából, ezt nem Mrtja
elfogadhatónak.

Zentai oszkáľ
Megađja a szőt dr. Ferencz orsolya képviselőnek, mint előterjesĺőnek.

Dľ. Ferencz Oľsolya
Az elismero szavakat kĺiszöni. Amit anól mondott, hogy nem vennék tudomásul az akllt,mźr
drogfuggő emberek kezelésének szĹikségességét' tételesen nem így van. Kifejezetten
hangsúlý fektetnek tá, hogy azok az egyesületek, civil szervezetek, egészségügyi
szakemberek, hogy példaként mondja a civil szervezetek közül a Jőzan Babákat, akilĺkeI
nagyon ínteĺuív az egyittmrĺkĺjdésrik, és dr. Fórizs Éva Asszonyon kereszti.il remélhetó|eg a
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kapcsolatok még erősebbek lesznek, hiszen most sikeľüIttalán elémiük azt,hogy a rendszeres
addiktológiai ellátásban is nagyobb szerepük legyen ezeknek a szakembereknek. Továbbá az
Embeľbarát Alapítvánnyal megkötött szeľződésĹik, ami biztosítja, hogy kifejezetten
józsefiláľosi illetőségű drogfi.iggő betegek azonnal, ahogy bejelentkeznek, a bentlakásos
rehabilitációs intézetben ellátást kapjanak. Ez igenis az elltúásra vonatkozik. A trĺcseréről
ezenszer volt szó, effektíve nem ők szüntcttik mcg, cz az ő civi| egyesületiiknek a döntése
volt, a tevékenységük ma már szakmai beľkekben is nyilvtnva\őan vitatott. Komássy Ákos
Képviselő Urat kevésszet látttk még vendégként is akáľ ezeknek az eseményeknek aháza
tájafl. Legutóbb, éppen most május 27-én volt az Emberbarát Alapítványnál egy nagyszabású
rendezvény, ahol taltikozhatott volna Komássy Úr olyan, akar józsefuaľosi illetőségű, maĺ
felépülőfélben lévő drogbeteggel, aki ott mondta el a saját tapaszta|atait. Tehát ez nem így
vaÍ\ az) aki misztifiká|ja a steril eszközöknek a drogfüggők számára való osztogatását, azzal
pedig ail"ke|| mondania, hogy nem, nem kívánnakígy, ebben a kontrollálatlan formában újra
ilyen lehetőséget a kerületben megnyitni.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt dr. Eľőss Gábor képviselőnek.

Dr. Eľőss Gáboľ
Rendszeľesen előkerül különbĺjző előteľjeszések kapcs:ín a drogtéma, és pont nem volt itt dr.
Ferencz orsolya Képviselő Asszony, amikor csodálatos konszenzus alakult ki a testületi vagy
abizottsági tilésen (még Kaiseľ képviselőtársával is egyetértettek), mégpedig abban, hogy a
drog fiiggése legalább egy súlycsopoľtban van (ha nem még súlyosabban) az
alkoholfliggőséggel (most is bólogat, és erľrek nagyon örül). Szerepel a bęszámolőbanis az
alkohol téma, de még mindig űgy étzi, hogy a súlyanak nem megfelelően van kezelve.
Egyrészt érdeklődne, hogy ebben lesz-ę fejlődés, mástésń', csak hogy vitatkozzanak is,
csatlakozna Komássy Akos képviselőtaľsához, és jelezné, hogy kicsit ĺĺrulkodó ez a
beszámoló, a szerkesztésmódja, a megfoga|mazás. Először is, az utolsó helyre kertilt a
dľogprobléma kezelése) azon belül is eléggé kevés konkľétumot taľtalmaz, ráaďásu|, amikor
felsorolja a beszĺímoló, hogy hogyan' milyen intézményektől vráľja azt,hogy kezeljék, ott első
helyre a rendőrséget teszi. Végtil, de nem utolsósorban van egy olyan, a vaLőságlől némileg
elrugaszkodott célkitiĺzés megfoga|mazva, ami szerinte atiszttnlátást nehezíti és a pľobléma
helyes kezelését is nehezíti, azpeđig az,hogy ,,a cé| a drogprobléma teljes fe|számo|ása''. Aki
azt képzeli, hogy teljesen fel lehet számolni, az magát a pľoblémát nem ismeri, hiszen
fiiggőségről beszélnek, eń. lehet visszaszorítaní, megelőzni, kezelni, sok mindent lehet
csinálni vele, de ahogy a bűnĺizést sem lehet teljesen felszámolni, ,gy ęzt sem. Ez egy
farftáziakép, jó lenne egy b(nozés és egy kábítószer és alkohol nélkiili táľsadalom, de ilyen
nem lesz, éľdemesebb a valóságbólkiindulni.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt dľ. Ferencz orsolya képviselőnek, mint előteľjesĺőnek.

Dr. Feľencz orsolya
Dľ. Eľőss Gábor mondandójanak első felével egyetért. Nyilvánvalőaĺ az alkohol máĺ azért
szerepel, és az összes addikciót (dr. Erőss Gáboľ Urat is szívesen |tlrjak az összes ilyen
konferencián, renđezvényen, mivel lźúja a beszámolóbő|, számos ilyen lehetőség volt és lesz
is) folyamatosan a Íigyelem kĺizéppontj ában tĄzk. olyannyira, hogy a játékfiiggőség is az.
Hogy a drog és az egyéb fiĺggőségek kozott mi a különbség, erről is nagyon értékes szahnai
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előadásokat lehetett hallani az év folyamán, de minden addikció fontos. A Heim Pál
Alapítvárrrryal is így fogtak kezet, akik elsősorban az Alkohol Stop terén dolgoznak együtt, és
a Jőzsefvárosi Addiktológia az cisszes szenvedélybeteggel foglalkozik, a Jőzan Babák-hoz
nem csak dľogfiiggő kismamák érkeznek, az Emberbatát-hoz nem csak drogfuggő betegek
érkeznek' Azért nehéz ezt úgy külĺjn bontani Sor szeľint, hogy ,,éS errnyi játék-
szenvedélybeteg, és ennyi alkoholista stb.'' van, ezt ĺęhéz így lebontani. Foglalkoznak vele,
köszöni, hogy szólt, nyilvan még hangsúlyosabban, figyelemfelkeltőbben fogják szerepeltetni
is. A másik kérdésére azt ke|| mondania, hogy ez annyiból szőrszáIhasogatás (a beszámoló
ar-ĺa prőbált utalni), hogy a Nemzeti Dľogellenes Stľatégiának van egy ilyen (azért vefték át
ezt a terminológiát) fontos célkitrĺzés, hogy ez lehetőleg teljes méľtékben megszűnjön. eZ a
végső céljuk, ez kell legyen mindenkinek, de hogy ne legyen közttik ilyen téľen vita, mert ez
az ugy sokkal fontosabb aĺlnáI, hogy ezen vitatkozzanak, kéri cserélni eń. a szőt az
előterjesztésben visszaszorításra. A felszámolást cseľéljék visszaszorításta, vagy jelentős
visszaszorításra, és akkor dr. Eľőss Gábor Képviselő Úľ javaslatát is figyelembe véve
módosult a szoveg, a lényeget nem érinti.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Kaiser József képviselőnek.

Kaiseľ Jĺózsef
Ennél kisebb célt nem is érdemes fe|rajzo|ni, mint a teljes megszĺintetés. Mindenki ezért
dolgozik, va|őszíĺu, hogy nem fog sikerülni' de ez egy olyan cél, ami serkenti az embereket a
munkára. A visszaszorítás, vagy a lényeges visszaszorítás egy megfoghatatlan mennyiség, ez
egy semmi. Mert a lényeges visszaszorítás, ha egyet csináltak, valakinek az |ényeges, ha
tcibbet csináltak, de még mindig 90%,-ban nem sikerült, akkor meg ań, mondjfü' hogy nem
lényeges, ez szőrszá|hasogatás. Ha noľmálisan gondolkoznak, és a baloldal eszmeiségétĺézik,
ők is mindig ilyen végső megoldásokĺa próbálnak törekedni, és ők is átveszik eń. a
teľminológiát ezen a szinten, ennek a problémának a végső megoldására próbálnak tĺiľekedni.
Nem javasolja ennek a mondatnak a kicserélését, mert ez egy provizórikus tény, amit nem
tudnak megfogni. Szeretné javasolni, hogy maľadjon meg ez amondat. A másik, igazavan dr.
Erőss Gábor Képviselő Urnak, az alkoholprobléma (személy szerint foglalkozik nagyon sok
alkoholistával szinte nap, mint nap), tudja, hogy alul van éľtékelve, Erőss Űr kormáĺyzati
sttatégiźĄában is alul van értékelve az alkoholfogyasztásnak a jelentősége. A súlyos
drogfogyasztők sztllrla egy tizedét nem éri el a súIyos alkoholistźi< számźnak. Sőt 5%o-a

kcjľĹilbelül, ha a szźlmokat veszik írgyelembe. Szeretné, de látszik, hogy van erľe utalás, hogy
az a|koholpľobléma megoldása minél szélesebb köni legyen, ő is trímogatja, hogy a
rehabilitációs ĺlnkéntes csoportokat, egyházi szęnvedélybeteg-segítő Kék Kereszt, például
katolikus alkoholistamentő szolgálat' van jő pat ilyen, ezeket az egyhází szolgálatokat is be
kellene hozni a kerületbe, hogy minél szélesebb paletta legyen ebben a kérdésben is. Reméli,
hogy a Komássy képviselőtársa által kicsit megkérdőjelezett hatékonyságot, tevékenységet,
nem gondoljfü komolyan, hogy itt nem töľtént semmi. Igen, elég sok minden történt, mert ha
csak a k<jzbiztonsźlg szempontjából nézik, a KEF Közbiztonsági Munkacsopoľtjában vannak
benne' hogy mennyít jáĺőrozik a rendőrség, polgárőrség, igyekszik feldeľíteni azokat a
gócpontokat, ahol a kábítőszerterjesńés, és a kábítószer-fogyasztás ta|á|kozík. Ez egy
nagyon nagy munka, és elég eredményes munka. Peľsze sokszor egy kábítőszer-teqesńő
csopoľtot ta|áinak, felszámolja a rendőrség, és utána egy páľ hét, hónap múlva rij alakul.

Zentai oszkár
Megadja a szőt dr. Ferencz orsolya képviselőnek, mint előteľjesĺőnek.



Dr. Ferencz Orsolya
Ahhoz' hogy most, mint a béke barátja fellépjen, de a kecske és a káposzta is bele legyen
rakva, legyen úgy megfoga|mazva, hogy a ,jelentős visszaszorítása,,, zárője|ben,,végső
célként lehetőleg a teljes felszámolása''. Koszöni a segítséget. Az alkoholra abszolút igazat ad,
ezért volt külön például az orvosi konferenciájukon, Beki Anrra Professzor Asszony külön
beszélt a dľogfiiggő csecsemőkĺől, és az alkoholszindľómás csecsemőkről, de azt figyel'embe
kell venni, hogy ez aKábítőszer Ellenes Fóľum a drogra azért fókuszáI, mert az alkohol és a
drog nagyon sok egészségĺigyi vonatkoztsában (beleértve azt is, hogy az agyÍa, a központi
idegrendszerre hogyan hatnak ezek a szerek), nem ugyanaz, és nem ugyanúgy kell tekinteni.
Nem tekinthetnek eI az alkoholfuggésnek a problemat1kźi1átől', de nem lehet ugyanúgy
foglalkozni vele, mint a dľogpľoblémákkal, nem lehet ugyanabban a metódusban kezelni'

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt Bálint Gergely képviselőnek.

Bálint Geľgely
A beszámolót olvasva az |źúsz1k, hogy ez a fórum egy meglehetősen tevékeny és tartalmas
munkát végzett, amely meglehetősen sok elemből áll, és nagyon jól összefogja a teľületen
működő szervezeteknek a tevékenységét, és egy koordinátori szerepben van. A koľábbi
felszólalásai alkalmával jeIezte, hogy biztosabb helyet kívánna ennek azE'gyeztető Fórumnak
az onkormányzat működésén belül, itt foleg az arlyagiakra fektette korábban a hangsúlý,
amikor aú. mondta, hogy nagyon jó lenne, ha a kĺjltségvetési soron szerepelne elĺrck az
Egyeztető Fóľumnak a mfütjdése, és most egy év elteltével lehet látni, hogy egy ilyen
intenzitású program nagyjábo| mennyi pénzígénrryel van. Ezt szqetné figyelembe ajánlani, és

még egy pici hiányosságát ennek a beszámolónak előtérbe helyezni. Ha van egy ilyen iĺtenzív
tevékenység, és arról születik egy átfogó beszámoló, akkor nagyonjó lenne, ha ajövőben a
beszámolóval együtt, a kĺivetkező éves munkaterv is le lenne ađva, az Önkoľmĺányzatnak
rá|átása legyen effe a tevékenységre. Ebhez még egy pici kiegészítésre lenne szükség, egy
beszámolóra, azoL<nak a megállapításoknak a sorára, hogy a kcjvetkező év stratégiájźlban
melyek azok a hangsúlyos pontok, amire figyelmet szeretne fordítani ez a koordináló
szetvezet a további munkájában. Most jelenleg a 6. hónap elején vannak az évben,jó lenne,
ha abeszámoló elhelyezése egy új időpontot kaphatna a költségvetési tervezéshez képest is.

Zentai oszkár
Megadja a szőt dr. Ferencz orsolya képviselőnek.

Dľ. Ferencz Orsolya
Egyrészt kĺjszöni szépen az elismerő szavakat' valóban sokat dolgoznak, és minđenkit
szeretettel var vendégként a Kźtbítőszer Egyeńető Fórum plenaľis tilésein, mivel pont amiatt,
hogy nagyon sok a résffievő és ezért előľe egész évľe be van osztva, hogy minden hónap
utolsó csütört<ike' délután 16:30 itt, kivéve a július lesz, mert a tagok ańkérték, hogy a nyríri
szabadságolásokra tekintettel ott ne tartsanak ülést. A költségvetési kerethez a,ń. tudja
monđani, hogy Alpolgármester Úrnak hála, nem csak aľra kaptak garunciát, hogy a
drogstratégiájuk megvalósulásáhoziđén is egy 10 millió forintos keret rendelkęzésre áll, de
anól is biztosította őket az onkormányzat vezetősége, hogy ha értelmęs és olyan javaslat
érkezik, ami jelentősenhozzźĺjźml a dľogellenes stratégiai lépésekhez, akkor arryagi akadáIya
nem lesz, tehát ha túlmennének valamennyivel ezen a keľeten, akkor is eseti döntéssel
teľemtenek rá forrást, de ez a 10 millió forint is nagyon sok mindenĺe hatékonyan
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felhasználható. A jovő évi drogstratégia késztil, đe azt tudni kell, hogy az e|őző évi 2015-
2016-os évľe lett elfogađva, választások miatt volt egy pici munkarendi csúszás, és emiatt
másfel évre lett elfogadva, tęhát ęz még jelenleg tarÍ., és ennek a|ezáĺásával egyidejű|eg az
ősz folyamára készülnek el a tagok a javas|ataikkal, dolgoznak rajta a civil egyesületeik, a
szakemberek, és reményei szerint a szeptemberi vagy októberi ülésen tudják meglźngya|ni a
2017 -es évi dľogellenes stratégiai cselekvési tervet, és természetesen arľő| a Bizottságnak
úgyis állást kell majd foglalnia' hiszen tavaly is így töľtént, úgyhogy a bizottsági tagok elé
fogjak tárni még bőven, mielőtt elkezdődne az aktuális év.

Zentai Oszkár
Yítát|ezár ja,szavazástrendele|aza|ćtbbihatározati javaslatról:

Az Emberi Erőfonás Bizottság úgy dönt, hogy elfogaďja a Józsefuarosi Kábítószerigyi
Egyeztető Fórum 2015. évi tevékenységéről sző|ő, az előterjesztés I. sz. mellékletétképezo
szakmai b e szĺámo l ój át.

Felelős: polgármester
Hataridő: 20I6.június 1.

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy a Bizottság az a|ábbihatźxozatot elfogadta:

89/2016.(VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (11 igen' 0 nem szavazattal.3 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőfonás Bizottság úgy dĺint, hogy elfogađja a Jőzsefuárosi Kábítószeľugyi
Egyezteto Fórum 2015. évi tevékenységéről szőIő, az előterjesńés I. sz. mellékletét képező
szakmai b esztlmo|őj át.

Felelős: polgármester
Határidő : 20I 6.június 1 .

Napiľend I/5. pontja: Javaslat hátralékkezelési támogatás iránti kérelmek elbírálására
(ír ás b eli előterj e sztés)
EI őterj es ztő : Sántha P éterné _ alpoĺ gárme s ter

ZART ULES

A napirend tárgyalása zárt ülés keľetében töľtént azMötv.46.s (2) bekezdése
éľtelmében. A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott90l2016.(vl.01.)

sz. EMBI határozatot a zárt ülésľől készült jegyzőkönyv tarta|mazza.

Napiľend Il7. pontja: Javaslat a 20|6. évi ,,Józsefuáľos Egészségügyéért,, szakmai
kitüntetések odaítélésére
(írásb el i előterj e s zté s, P OTKEZB ESITES) zÁnľ Ül,És
Előterjesztő: Zentai oszkár _ az Emberi Erőforrás Bizottsóg elnoke
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A napirendtárgya|ásazárt ii|és keretében tiirténtazľĺőtv.46.$ (2) bekezdése
értelmében. A napirend tárgya|álsa során elhangzottakat és a meghozott91l2016.(vl01.)

sz. EMBI határozatot azárt iilésről készĺilt jegyzőkłinyv tartalmazza.

il. Képviselő.testületi előteriesztések:

Zentaí Oszkár
Nyílt ülés. Képviselő-testületi előterjesztések következnek, kérđezi, hogy különtárgyalási
javaslat van-e. Javasolja az eredeti számozás szerinti II.3-as, dľ. Erőss Gábor képviselő úr
előterjesztésének külĺjn tárgya|ását. Megadja a szőt dr. Erőss Gábornak.

Dr. Erőss Gábor
Eń' szerete volna és még a II.8-as napiľend kiilön tárgya|tĺsát.

Zentai Oszkár
Megadja a szótKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Kéri a II.1-es, a II.6-os, és a II.7-es napirend külĺjn taľgyalását kéri.

Zentai Oszkáľ
A blokkban maradt előteľjesztések vitáját megnyitja. Kéľdés, hozzászőlás hianyában leztlrja.
S zav azźsr a b o c s átj a a határ ozati j avas l ats o rt.

Napirend IIil. pontja: Javaslat a Főváľosi Váľosrehabilitációs Keret felhasználásának
szabályairól szĺóló 27|2013.(Iv.18.) számú Fővárosi Ktizgyűlési rendelet alapján kiírt
TER-KOZ páůy ázaton való ľészvételre
(ír ás beli előterj es ztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgĺźrmester

Egry Attila - alpolgórmester
Dr. Szilágyi Demeter - képviselő

A napĺrend II/1. pontját küliin tárgyalásľa kikéľték.

Napiľend IIĺ2. pontja: A Táľsasházi Pá|yánatokat Előkészítő Munkacsoport
feladatainak bővítésével kapcsolatos dtintések
(ír ásb eli előterj es ztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor - képviselő

A napirend IUZ. pontjált küliin tárgya|ásra kikéľték.

Napiľend II|3. pontja: Javaslat az ĺndítható óvodai csoportok számának
meghatározására és maximális létszám túllépésének engedéIyezéséľe
(írás beli eI őterj e szté s)
Előterj e sztő : Sántha P ĺéterné - alpol gármester
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Az Embeľi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meglárgya|ását.

Felelős: polgármester
Határidő: 20 I 6. június 2.

Napirend II/4. pontj a : Javaslat háziorvosi szeľződések m egkiitéséľe
(írás b eli előterj e szté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté -polgĺźrmester
Egry Attila _ alpolgármester

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meg!árgya|ását.

Felelős: polgármester
Határidő: 2016.június 2.

Napiľend IIl5. pontj a: Javaslat házioľvosi életpályamodell elfog adására
(írásbeli előterj esztés)
Előterjesztő: dr' Kocsis Máté - polgármester

Egľy Auila - alpolgármester

A napirend IIl5. pontját kĺilön tárgyalásľa kikéľték.

Napiľend II/6. pontja: Javaslat alapítvány egyedĺ támogatására
(írĺźsbeli előterj esztés)
Előterjesztő.. Dr. Kocsis Máté _ polgármester

Sántha Péteľné - alpolgármester

A napirendll|6. pontját kültin tárg5ralásra kikéľték.

Napiľend IIĺ7. pontja: Javaslat a Sanghaj város Putuo és Changning kerület
onkoľmányzataiv a| megállapodás megkötésére
(írásbeIi előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Mĺźté -polgármester

Egry Attila _ alpolgármester

Ą napirend II/7. pontját küliin tárgyalásra kikérték.
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Napiľend IIl8. pontja: Polgármesteri tájékoztatő a lejárt határidejű testüIeti
határozatok végrehajtásáról, az e|őző iilés őta tett fontosabb intézkedésekről, a
jelentősebb eseményekről és az łinkoľmányzati pénzeszkiiztik átmenetileg
szabadrendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lekłitéséről
(ír ás b el i t áj éko zt at ó)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Múté - pulgúrľnes,leľ

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testülętnek aZ előteľjesztés
meg!źrgya|ását.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20l6.június 2'

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 13 igen, 0 nem, 1 tartóZkodással a Bizottság az alábbi határozatot
elfogadta:

Napiľend IIi3. pontja: Javaslat az indítható óvodai csoportok számának
meghatározására és maximális létszám túllépésének engedélyezésére
(ír ás b e ĺ i el ő t erj e s zt łć s)
Előteľj e sztő : Sántha P éternłć - alpolgdrme ster

9212016.(VI.01.) sz. EMBI határozat (13 ĺgen.0 nem szavazattal. l. tartózkodás mellett)
(ľematikai blokkban tortént a szavazós)

Az Emberi Eľőforľás Bizottság javasolja a Képviselo-testületnek aZ előteľjesztés
meg!źlrgyalását.

Felelős: polgármester
Határiđó : 20l 6. j únius 2.

Napirend IIl4. pontja: Javaslat házioľvosi szerződések megkötésére
(írásbeli előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgórmester
Egry Attila - alpolgármester

93/2016.(VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (13 igen' 0 nem szavazattal. 1 taľtózkodás mellett)
(Iematikni blokkban történt a szavazás)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előteľjesĺés
megÍárgya|ésát.

Felelős: polgármester
Hataridő: 20l6.június 2.
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Napirend IIl8. pontja: Po|gármesteľi tájékoztatő a lejáľt határidejű testületi
határozatok végrehajtásáľĺíl, az e|őző ülés őta tett fontosabb intézkedésekről, a
jelentősebb eseményekrőI és az tinkoľmányzati pénzeszköztik átmenetileg
szabadľendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lekłitéséről
(ír ás b eli t áj éko zt at ó)
Előterjesztő.' Dr. Kocsis Máté - polgórmester

94l2016.(VI.0l..) sz. EMBI határozat (13 ieen, 0 nem szavazattal. 1 taľtózkodás mellett)
(ľematikai blokkban tortént a szavazós)

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesaés
meglárgyaltĺsát.

Felelős: polgáľmesteľ
Határidő: 2016.június 2.

Napirend II/1. pontja: Javaslat a Fővárosi Városrehabilitáciĺós Keret felhasználásának
szabá|yairól szóló 27l20Í3.(IV.18.) számú Főváľosi Kiizgyűlési ľendelet alapján kiírt
TER_KOZ pá|y ázaton valĺí részvételre
(írás b eli előterj eszté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Egry Attila _ alpolgármester
Dr' Szilág,li Demeter - képviselő

Zentai oszkár
A II.l-es napirend tárgyalasátmegnyitja. Megadja aszőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Vélelmezi, hogy a bizottság nem fog móđosító indítvany beterjeszteni a képviselő-testületi
előteľjesztéshez. Fontosnak tĄa, hogy aZ onkormanyzat részt vegyen a ľÉR_roz
pá|yázaton, és a f(5váĺosi vaľosľehabilitációs keretből Józsefuaľos fejlődése ismét ľészesüljön,
viszont meggyozőđése, hogy az Elľőpa Belváľosa Pľogram és a Palotanegyed virágzása az
tĺiretlen, és a jövőben is folytatódik, még akkor is, ha eZ nem a füvárosi városrehabilitációs
keľetből tĺ!ľténik meg Ezzel szemben meggyozođése, hogy vannak a kerĹiletnek olyan
negyedei, amelyek nagyon erősen rászorulnak mát arľa, hogy ilyen fizikai rehabilitáció alá
essenek. Javasolja, hogy a pá|yźnat tarta|mźlban' akoztlt felújítási tésznéI a Csarnok-negyed
rosszabb állapotban lévő utcáit: József utca, Déri Miksa utca, Nagy Salétrom utca, Tolnai
Lajos utca, Auľóra utca, Víg utca, válogatni kell ezekből, hogy melyik az, arnelyik ebbe a
keretbe belefer. A taĺsashazi pľogľamnźi abeavatkozási pontnak javasolja, hogy a Losonci-
negyeđet hatźrozzameg az onkormányzat, mert oft is nagyon nagy szfüség van, még ha aprő
lépésekben is, a rehabi|itáciőra, és meggyőzőďése, hogy ezze| a Palotanegyedet semmiféle
&zéke|hető kĺír nem éri, mert a Palotanegyed fejlődése nagyságľendekkel meghaladja a
keľiilet majdnem minden másik negyedének a fejlődési dinamikáját.

Zentai oszkár
Y źiaszaďásra megađja a szőt az előterjesńónek.
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Egry Attila
A városvezetés elképzelése az, hogy a megkezdett pľojekteket folytassa. Ez volt ahatározott
sztndék a Magdolna-negyed pľojektnél is, töretlenül folýatják a Coľvin Sétany pľojektet is,
az Eurőpa Belvarosa Programot is ęzért folyatják, mert így lesz teljes köľű egy-egy ilyen
projekt. Ahhoz hogy újat tudjanak indítani, ahhoz komolyabb előkészítésre van szükség.
Abban a Képviselő Urral teljesen egyetért, hogy a Csarnok-ncgycdet egységesen negyedként
kezelve egy rehabilitációs programba majd be kell vonni, de meg kell terni azokat az
előtanulmányokat a felkésztiléshez, hogy pontosan el tudjak donteni, hogy milyen típusú
beavatkozásokra van szükség. A jelen páIyázat mértékében sem ad lehetőséget ana, hogy a

Csarnok-negyedhez érdemben hozzátudjanak nyúlni. A 3 és fél milliarđos keretből most 500
millióra pá|yáznak, de a korábbi évek tapaszta|ata a|apjtn elképzelhető, hogy ebből kevesebb
az, amit meg fog tudni nyerni a kerület, így ez mértékében egy-két utca felújítását tenné

lehetővé, ez nem tud segíteni a Csarnok-negyeden, illetve rámutatással kellene kíváIasńani
egy ĺltcát, hogy mit újítanak fel. Nem \árjákannak a komplexitását, amit itt a TÉR-KoZ-ben
|átnak, hogy hogy tuđják bevonni a civil szewezeteket, hogy tud ľámozdu|ni az egész negyed,
hogy tudjak a társashtnakat bemozgatni ebbe a projektbe és az itt elköltott forintok hogy
tudnak legjobban hasznosulni. Ezért szükség |esz az őszi időszakban egy Csarnok-negyed
fejlesztési program meglewezésére, de most ezt apá|yázatot nem javasolja, hogy átirányítsák.

Zentai Oszkáľ
A nap i rend v itáj át lezátj a. S zav azásr a b o c s ád a a határ o zati j avas latot.

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meglfugya|ását.

Felelős: polgármester
Hatáľidő: 2016.június 2.

Zentai Oszkáľ
Megátlapítja, hogy 10 igen' 0 nem, 4 tartőzkodással a Bizottsźtg az alábbi hatźnozatot
elfogadta.

95/2016.(VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (10 ieen. 0 nem szavazattal' 4 taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés
meg!árgya|ását.

Felelős: polgáľmester
Hataridő: 2016.június 2.

Napĺrend laz. pontja: A Táľsasházi Pźiyázatokat Előkészítő Munkacsoport
feladatainak bővítésével kapcsolatos dtintések
(ír ós b el i e l őt erj e s zt é s)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor - képviselő

Zentai Oszkáľ
Eredeti számozźs szerinti II.3-as napirend vitájátmegnyitja. Megadja aszőt dr. Erőss Gáboľ
képviselőnek, mint előterj esztőnek.
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Dr. Erőss Gábor
Abban a szerencsés helyzetben vannak, hogy ismét egyetérthetnek, konszenzus alakulhat ki.
Ezt szereÍné elősegíteĺi azza|, hogy egész ľöviden osszefoglalja eĺurek a javaslatnak a
lényegét. Amikor kibővült ez a Munkacsoport, akkor az előterjesztő ezt azzal indokolta, hogy
a Munkacsoport feladatai is bővülni fognak, és hogy általánosabb lakáspolitikai kérdésekkel
is foglalkozik majd, és ktiltjn kiemelte dr. Saľa Botond Alpolgármester Ur, hogy ebben számit
például az ő hozzáértésére is' mint szociológusnak. 5 fóre bovült alétszám, így már képesek
lesznek ezt akibővült feladatkcirt megfelelő színvonalon ellátni, és ez az előterjesztoi szándék
megfogalmaződoÍ1a nyilvános ülésen, de sajnos nem alaku|t át a Társashźni Pá|yźnatokat
Előkészítő Munkacsoport feladatkore, ezze| összhangban nem vtt|tozott meg a rendelet, és
később aztźln aBizottság, illetve a Munkacsoport ülésén több kĺjrben tett kíséľletet arra, hogy
ezt a Munkacsoport ügyrendjében szabáIyozzźlk, de akkor az e||eĺétvek egyike épp az volt,
hogy ezt nem lehet az ugyrendben módosítani, męrt ez testületi hatáskĺjr. Aľra kéľi a
képviselőtáľsait, hogy dr. Sára Botonddal egyetértve támogassfü, hogy bővĹiljön a
Munkacsoport hatásköre, egytĹtal támogassák azt is, hogy a nyilvánossága megnőjön a
döntéseknek, M előterjesztésben leíľta, hogy hogyan. Egyrészt a jegyzokonyv egy kicsit
részletesebb legyen, másrészt olyan értelemben is bővĹiljön a nyilvánosság, hogy lehessen a
Munkacsoport tagjainak vendégeket meghívnia' tehát nem csak többségi döntéssel, hanem
egy-egy Munkacsopoľt-tag is meghívhasson vendégeket. Végiil, de nem utolsó soľban,
finomított az utolsó ponton az e|oterjesztésben. Eľedetileg aľľól lett volna sző, hogy az
összeférhetetlenségnek a tényállását bevezessék ebbe a szabáIyozásba, meľt előfordulhat,
hogy valaki a Munkacsopoľt tagjaként a saját házźxő|, vagy esetleg aľról ahźnrőL, amelynek a
kezelóje, közös képviselője, hogy anól dönt. Eredetileg azt javaso|ta volna, hogy itt az
ĺjsszeférhetetlenséget mondják ki, de most mar csak annyit javasolna, kéri, hogy támogassák,
ez ęgy finom és óvatos javaslat, hogy az éľintettséget mondják ki ebben az esetben, maga az
érintett tegyen erľől nyilatkozatot, ez semmilyen jogát nem csorbítaná, arról van szó, hogy
nyi|atkozatot tesz, hogy az aház, aminek megszavaznak 30 millió foľintot, aztorténetesen az
a hźn, ahol lakik, vagy aminek a közĺjs képviselője, és utána ugyanúgy részt vehet a
szavazásban, de ez a tény bekeľĹil a jegyzőkonyvbe. Ezekĺől szőIna ez a javaslat, kéri, hogy
támogassák dr. Sára Botonddal egyetértésben.

Zentai oszkáľ
Megadja aszőt Simon György képviselőnek.

Simon Gytirgy
Támogatja ezt a javaslatot' nagyon örülne, hogyha új feladatokkal bővülne ennek a
Munkacsoportnak a tevékenysége, viszont ha ez megvalősulna' a Munkacsopoľtnak a neve
nem lesz helýálló, javaslatot szeretne teltri az új névľe, haez e|fogadásrakeľtil, mert akkor ez
a név mar nem lesz helytálló, kimondottan tarsashazi páIytzatok elbirá|ásźlra jot' |étre ez a
Munkacsoport. Arrnak örülni kell, hogy ennek a Munkacsoportnak a kapacitása megnőtt, és
egy igen fontos feladatot el tud látni, de ezzel anéwel nem működhet tovább.

Zentai Oszkár
Napirend vítäját |ezárja. Szavazásta bocsátja az a|źlbbihattlrozati javaslatot:

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előteľjesztés
megÍtĺgya|ásźú.

Felelős: polgármester
Hatćriđő: 20I 6. június 2.
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Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy 5 igen, 8 nem, I tartőzkodással a Bizottság a javaslatot elutasította:

96/2016.(VI.01.) sz. EMBI határozat (5 ieen. 8 nem szavazattal. 1 tartózkodás mel|ett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság nem javasol-ia a Képviselő-testületnek az előterjesztés
megtáľgyalását.

Felelős: polgármester
Hataridő: 20l6.június 2.

Napiľend II/5. pontja: Javaslat háziorvosi életpályamodell elfogadásáľa
(ír á s b e l i e l ő t e ľj e s zté s)
Előteľjesztő: dr. Kocsis Máté - polgármester

Egľy Attila _ alpolgármester

Zentai Oszkár
Eredeti számozás szeľinti II'6-os napirend vitáját megnyitja. Megadja a szőt Komássy Ákos
képviselőnek.

Komássy Ákos
Erti, és örĹil is, hogy szeretnének egy józsefuárosiháziorvosi életpályamodellt, és azt is éľti,
hogy az egyik háziorvosuknak kell egy bérlakás, de hogy miért kellett belevarrni ugyanabba
az előterjesztésbe, azt már nem. Üdvtiz|enđó, hogy valószinú a kerĺiletben tud maradni egy
fľekventált helyen dolgozó háziorvosuk, đe ez az éLeÍpáIyamodell nem sikerült. Eľti, jó
marketing szakember keze munkźĺját tarltsitja ez aZ anyag, elolvasta alaposan, igyekezett
megtalálni benne azt, hogy egy fantasztikusan ilj víziő teremtődik a háziorvosok számaľa
Jőzsefvárosban, nem sikerült. Azt javasolja, hogy legyen háziorvosi é|etpá|ya, meľt tényleg
rosszul állnak, folyamatosan fogynak, és mennek el a háziorvosaik, de szerinte ez kevés.
Kérđęzí, hogy nem lehet-e ezen az éIetpályamodellen kicsit dolgozni, hogy

,,é|etptiy amodellebb'' le gyen?

Zentai Oszkár
Megadja a szőt Egry Attila alpolgármesternek, mint előterjesztőnek.

Egry Attila
Amint lárják, ez az anyag irányokat jelöl meg, amelyre a Képviselő-teshiletnek kell igent
monđania, és utána tĺjľténik ennek a részletesebb kidolgozésa, ilIetve ezekben az irźnyokbarl
való továbbhaladás. Ezt az előzetes dĺjntést meg kell hozni, hogy lássfü, hogy a polgármesteľ
mire kap fe|hata\mazást, hogy megkezdhesse ezeket az egyeńetéseket' hogy úgy gondolja
Józsefuáros onkormanyzatánakKépviselő-testülete, hogy ezek azírányokhelyesek, és ebbęn
kell haladni. osszeszedte, hogy milyen megoldási lehetőségek vaľĺrak, milyen kitĺirési pontok
vannak Józsefuáros sztlmáta, hogy megoLdja ý az akutttl' vá|ő he|yzetet, ami a házioľvosi
kérđéskör. Ha elolvasta az arryagot Komássy Akos Képviselő Ur, akkor látja, hogy van egy
rĺĺvid leírása a jelenlegi helyzetnek, ami ńvilágit a kĺitikus pontokľa, ezeket kell nekik
megoldani. Ezeket nem lehet halogatni, nem lehet vtlrni a jó szerencsét, szeľinte hiba, ha a
piacra várnak, hogy majd megoldja, itt az Önkoľmányzatnak kell lépnie. Több körös
egyeztetést folytattak a jőzsefvarosi hazioľvosokkal, külön a gyerekorvosokkal, külön a
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felnőtt háziorvosokkal. Ezeket a pontokat leegyeztetÍék velük, illetve az ó igényeiket
gyűjtotték {issze, és ezek maradtak, amelyeket a progľamba be lehet emelni, és ők is úgy ítélik
ffi98, hogy ezek érdemben segítLk az ó hétköznapi munkájukat. Indulásképpen ez a
legfontosabb, azhogy ők zökkenőmentesen tudnak dolgozni, az jő a keriiletnek, jő az itt é|o
embereknek. onnantól válik ez a praxis értékelhetővé, onnantőI bízhatnak abban, hogy ha
majd egyszer itt valamelyik háziorvos visszaađja a praxist, mert például nyugdíjba szeretne
menni, akkor ta|áInak olyan házioľvost, aki a helyébe lép. A korábbi években többször dontött
az onkormányzat úgy, hogy szétosztja a megszűnő pľaxist a tobbi háziorvos koztjtt. Ez a
lehetőség érdemben mźlr nem hasznáIhatő, magas a kártyasztlm, kevés az orvos.
Természetesen dönthet igy a Testület, de ez további terhet fog jelenteni aháziorvosoknak, és
egy hihetetlenül rossz irányba indulnak el a folyamatok. Most még van lehetőség, a kĺjvetkező
1 év még lehetőség, hogy felkésztĺljenek, még lehetőség, hogy kiteljesedjen ez a pľogram'
bevonjanak ťtata|, életerős, dolgozni akaró oľvosokat, ez az egyik lába, hogy felveszik a
kapcsolatot a Semmelweis Egyetemmel, éľtékessé teszik ezt a praxist, ami lehetőséget ad
egyrésztó|, hogy amikor aháziotvos 40 év után, mert nem ritka eset, hogy egy-egy hĺŁiorvos
tőlük 40 év munka utĺn megy el nyugdíjba, akkoľ a kilépési pontnál neki még legyen egy kis
nyugdíjtaľtaléka, és étéket képezzen az a ptaxis, amit elad, illetve legyen kuľľens az iďe
érkezőknek, hogy eljön ide dolgozni. A lakással kapcsolatban' nem az az első lakás, amit
szolgáLati lakásként kiosztanak. Ez most már sorľendben a 3. lakás, mindegyik egyenként meg
Iett vizsgá|va, az igény helýálló. Itt is ft'lköltĺizĺitt vidékľől tlz orvos' egy életerős hĺllgy,
akiről beszélnek' az éIetkort soha, egyetlenegy szakmában sem szokta kihangsúlyozni, ďe
sajnos a htaiorvosnáI ez egy kľitikus szempont, hiszen |átják a statisztikai adatokat' nem
lényegtelen, hogy egy negyvenegynéhány éves (reméli nem téveđ' nem akaľja a hölgyet
megbántani) orvos érkezik hozzájvk, és bízhatnak abban, hogy a kövętkező 20 évben itt fog
dolgozni, ez egy nagyon fontos szempont. Ańtudjźk, hogy ha valaki vidéken eladja alakását,
és fc'lköltözik Pestre, akkor a lakásárból itt Pesten semmit se lehet megvásaľolni. Innentől
kezdve egy lehetetlen helyzetbe keľiil a háziorvos, és felmeriil benne, hogy akkoľ elmegy újra
vissza vidékľe. Mi a jó ebben Jőzsefvárosnak, mi a jó ebben az itt élőknek? Mennyivel
egyszenĺbb megoldani egy szo|gálati lakással, Látják az előterjesztést, nem ajándékba ađják a
lakást, bekölt<jzik, és amíg itt, Józsęfuároséľt dolgozik, addig ez a |akás a rendelkezésére áll.
Az éIetpá'Iyamodell nem monđ mást, mint azt, hogy minden háziorvosnak biztosítanak egy
ilyen lakást, ha szfüséges, ezze| tudják az tąazatban a mobi|izáciőt elősegíteni, hogy a
vidéken dolgozó hĺŁiorvosok fril tudjanak jönni, és Pesten đo|gozzanak. A legfontosabb a
szempon1jukból, nekik erre kęlI töľekedni, hogy Józsefuiĺrosban akarjanak ďo|gozni, az
engedélyek visszaadása, esetleges elhaláIozźs, nyugdíjba menetel, bármilyen ok miatt ne
maľadjon ellátatlanul egyetlen józsefuĺĺrosi lakos sem. A pľogram második pontja a
szo|gźitatźlsok bővítése. Itt egyrészĺĺĺI van visszaj e|zés az itt élő lakosoktól is, hogy nagyon
nagy igény lenne, hogy a hiíziorvosi rendelőkben ne csak az alape||átást biztosítsák, hanem
egyéb, győgýomász, EKG, kardiológiai kérdéseket tudjanak keze|ni, điabétesz problémát
tudjanak kezelni. Ehhez megint segítséget kell adniuk aházíorvosoknak, ez a másík pont, a
licenszek megszerzése, engedély nélkül ilyen tevékenységet nem végezhetnek, biztosítsák a
hiŁiorvosaikat, hogy képezzék magukat tovább, ez értéket jelent nekik, és az itt élőknek
egyszeriĺsöđik az ellátása, az e|ső szinten, az a|ape||átás szintjén megkapja az e||átást, nem
kell tovább mennie se a jĺĺróbeteg ellátásr1 se az ambuláns vagy kórházi e|Iátásra. Lehet,
hogy elsőre Komássy képviselőnek úgy tűntek, hogy hétkĺiznapi vtiaszokat adnak, de mégis
ez most egy rendszertképez, nem mondj a azt'hogy ezzel fe|ta|á|ták a meleg vízet, đe ezeket a
lépéseket most meg kell tenni. Koncentráltan, stratégia mentén akarnak végighaladni, erről
sző| a pľogram. EzzęI éľdemben tudnak segíteni a háziotvosoknak, a másik poĺt az
adminisztratív jellegű feladatellátás. Ha Jőzsefváĺosban volt Komássy IJr haziorvosnál, akkor
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látja, hogy hosszú sorokban ücsörognek az emberek, és akáľ csak arľa várnak, hogy egy
táppénzes papírt megkapjanak. Amikor bemegy az orvoshoz, Iátja azt, hogy folyamatosan
csörog a telefon' mert betelefonálnak, hogy mikor van rendelési idő, meg csak egy ilyen papíľ
kéne, meg csak egy olyan győgyszert írjon fel, és nem tud hatékonyan menni a rendelés. Az
adminisztratív jellegű munka ezt jelenti. Ez megint pofon egyszeru, és ha az embeľ megnéz
egy alrreľikai sorozatot, ott működik, tehát mondhatják azt, hogy cz nem jelent éĺtéket, de

mégis érték, mert ráv1lágította ez aZ anyag a f,rgyelmüket, és a háziotvosokkal történt

egyeztetés, hogy egy ilyen adminisztrativ munkaeľő, ami az onkoľmányzat szttmára nem egy
vállalhatatlan teher, milyen sokat jelent ott a hétköznapokban, éS mennyivel emeli az
ellátásnak a színvona|át. Józsefuáľosban koncentrá|t hźziorvosi rendelok vannak, több

háziorvos rendel egy-egy rendelőben. ott mindenhol meg lehet tenni ezeket a betegiráĺyítő
pultokat, ahova be lehet telefonálni, ffieg lehet tudni a rendelési időt, el lehet intézni a
táppénzes papirt, stb. Ez érdemben segítség lesz. Nem tudták megígérni az orvosoknak, hogy
több millió forintot adnak nekik' mert aú" a költségvetés nem bírja el. Láť1tk, hogy 55 db

háziorvosuk van, ez a szorzó hihetetlenül nagyra emel bármilyen anyagi támogatást a

házioľvosoknak, és az egyeztetéseken az is kijött, hogy ők nem is pénzre vámak igazábő|
feltétlentil, elsősorban, hanem a munkalehetőségeknek, a munkakörtilményeknek a javításélra.

A háziorvosi rendelőknek a felújítása ugyanerről szól, ez is pofonegyszerű, higgyék el' nem
ők találták ki, hogy a háziorvosi rendelőt fel kell újítani' mindenki újított már fel, akár a

szomszédos kerĺiletek, de akár ez avárosvezętés is korábbi időszakban háziorvosi rendelőket,
ilyen szempontból ezze| se lehet Nobel-díj jelölést elnyerni, ezt tuď1a de a mai koľ
vívmányainak ezeket a rendelőket fel kellújítani. Nagyon egyszerű dolgot mond, a szigetelés,
az ab\akok, nyíIászőĺők cseľéje' az egyszeruęn önkormtnyzati éľdek, fütík az utcát. Egy másik
egyszeru dolog, a légkondicionáló, vtitozott a klíma, nyáron elviselhetetlen meleg van, 35

fokban ülnek a betegek a varóban, és 35 fokban rendel aZ oľvos bent a szobában,
k|imatizá|ásra szĹikség van. olyan légtechnikára ráadásu|, ami az oľvosi szempontoknak
megfelel, hogy a friss levegőt engedi be, hogy ne a bacilusokkal teli levegőt keringesse,

ezeket meg kell terľri. Ez nem neki fontos szemé|y szeľint, ez az itt élő embereknek az életét

könnyíti, és a betegellátás minőségét emeli. Ezeket a. pontokat gyűjtötték {issze, ezęket
szeretnék megvalósítaĺi, azt kéri Komássy Képviselő Uľtól, hogy olvassa el még egyszeľ
figyelmesen, és próbálja összességében nézni ezeket a dolgokat' vegye figyelembe, hogy egy
eľős költségvetési szoritćs, mint minden előteľjesztésen, ezen is van, illetve kéri, hogy vegye
figyelembe, hogy ezeket egyesével végígegyeńették a háziorvosokkal, akik ennek nagyon
<jľülnek és tĺĺmogatják. Véleménye szerint ez egy biĺos visszacsatolása annak, hogy ez a
program egy jó út ennek a kéľdésnek a megoldására.

ZentaiOszkáľ
Köszoni a szóbeli ismertetést. Megadja a szőt Komássy Akos képviselőnek.

Komássy Ákos
Kĺjszcini a tÍizetes ismeľtetést, mint mondta, tényleg olvasta aZ anyagot, a tartaIommal

tisńában volt, bár el kell ismernie, sok mindenben meggyőńe az ismertetése, és az, hogyha
ezt végigegyeztették a háziorvosokkal, az tényIeg sokkal tĺjbbet jelent, hogy az igényeik
berrne vaĺulak, mint ha ez nem így lerľre' Személy szerint ezt az egy fős adminisztratív
munkatarsat egy kicsit (érti, hogy mint gazďasági alpolgáľmesternek a költségvetés
szűkössége mindig ott van a gondolataiközoÍt, de rendel egyszeÍre 10 vagy 15 hrŁiorvosuk)
ań nęm tudja, hogy egy adminisztratív munkatáľs képes lesz-e ellátni az ezze| kapcsolatos
tęendőket, de valóban egy az eggyel tobb, mint ahányanjelenleg segítik ezt a munkát.De
nehogy majd fél év múlva bizonyára visszajcĺn majd az előterjesztés, hogy akkoľ legyen mtn 3
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az aZ adminisztratív munkatáľs, és akkor tényleg el is tudják |átni.a feladatot. Iő, ań. tuđja
mondani, hogy az előterjesztéS nem gyózte meg, Alpolgáľmester Ur sokkal tĺjbb mindennel
kapcsolatban. Az elvi egyetértése az ferm áll, hogy a háziorvosi életpályamodellre szükség
van, és csak a félľeénések tisztázása végett szeretné je\ezĺi, hogy esze ágában sincs
kifogásolni, hogy dr. Juhász Évaháziorvos kapjon egy szo|gálati lakást, en.nek nagyon örül,
csak szerinte Ítilĺisleges volt a htziorvosi életpályamodell előteľjesztésbe belevarrni' mert
rosszul nézki, hogy itt van, de természetesen nagyon örtil a dinamikus, Józsefuaľosba érkezett
életerős, új háziorvosoknak.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Egry Attila alpolgáľmesteľnek.

Egry Attila
Ami az anyagban szerepel, aZ egy adminisztratív segítség, az a|eforđítása, amikor a hĺíziorvos
kérte, hogy milyen jó lenne egy adminisztratív segítség, đe ez nem így sztlmszeruségében és
cisszességében jelent egyet, hanem uhogy mondta, egy betegirányítőt fognak kialakítani,
minden egyes koncentrált helyen, tehźń a Szigony utcai Gyeľmekorvosi Rendelőben, a Jőzsef
körutnál is, a Mikszáth téren is, a Hungária körúton is, és ott mindig lesz, teggeltől estig a
rendelési időben egy fő betegirányító, illetve, ahol szfüség van, látnak olyan pontokat is, ott
lehet hogy megoldjĺák még azt is, hogy biaonsági őľ legyen, ez is felmerilt, ezt is megírták a
háziorvosoknak, hogy a váróban, ha úgy ítélik meg, és jelzés érkezik, akkoľ az onkoľmányzat
biĺosít biztonsági őrt. De most ha ań. mondja, hogy egy biĺonsági őrt biztosít' akkor ne azt
mondja, hogy az egész keľĹiletben lesz egy biztonsági őľ, hanem ahova igénylik, ott lesz
bínonsági or.

Zentai oszkáľ
További kérdés, hozzásző|ás hiĺĺnyában vitát |ezźrja, szavazásra bocsátja az a|ábbi hatfuozati
javaslatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja
megfárgya|ásźlt.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20I6.június 2.

a Képviselő-testületnek az előteľjesztés

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy a Bizottság 14 egybehangző igen szavazattal az a|ábbi hatátozatot
e1fogađta:

97l2016.(VI.01.) sz. EMBI határozat (14 ieen' 0 nem szavazattal' 0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek az előterjesaés
megfźrgyalésát.

Felelős: polgármester
Hatźltidő : 20 I 6. j únius 2.
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Napirend II/6. pontja: Javaslat alapítvány egyedi tálmogatására
(ír ósb eli eĺőterj es zté s)
Előterjesztő'. Dr. Kocsis Móté - polgáľmester

Sóntha Péteľné - aĺpolgármester

Zentai Oszkár
Eredeti számozás szerinti II.7-es napiľend vitźtját megnyitja. Megadja a szőt Komássy Akos
képviselőnek.

Komássy Ákos
Nem akar sok időt vesztegetni erre, csak szeľinte nagyon nemesen megfogalmazott elvi
célkitűzések keĺültek ebbe az előterjesztésbe, de pontosan tudják, hogy Bdjte Csaba milyen
egyházi köntĺjsbe bújtatott politikai szo|gtt|atot végez, szerinte semmi szükség arľa, hogy
Józsefiláros az ő elektronikus zongorájuk vagy orgonájuk megvásárlásáhozhozzájáruljoĺ.Ezt
a páľtpolitikai motiváción kívül semmi okát nem |źtja az előteľjesztésnek, nem támogatja.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Kaiseľ József képviselőnek.

Kaiser József
Nem is tudja, hogy milyen fóbia van itt. Az,hogy egy szerzetes embeľ, aki több ezer gyermek
életét menti meg azza|, hogy taníttatja, eteti, ruháńatja, amagyaÍ kultúrában igyekszik tartani
őket, főleg a szórványos kisebbségi tęrületen tevékenykedik Bojte atya. Miért lehet
páľtpolitikanak nevezni azt,hogy ez az ęmber áldozatos tevékenységet végez a gyerekekért, a
magyarságért, anemzetétt, ahazáért. Ez nem páľtpolitika, eznemzetpolitika, ami tudja, hogy
Komássyéknak egy kicsit szurja a szemét. A másik, hogy ez nem is egy Íagy cisszeg, 100 ezer
forint, ez kevés, amit adnak, többszöľ szoktak adni ennek az Alapítványnak, az is igaz, de ez
kevés, ennek a tizszeresét kellene adniuk mindenkinek, hogy ezek a gyerekek normális
kömyezetben, normális élettęl nevelkedjenek és éljenek, és hasznos felnőttek legyenek a
tarsađalomban, ez a fontos. Haezp:áľtpolitika, akkor nem tudja, hogy Komássyék ptrtjamiért
nem támogatjaezt, valószínűleg a noľmalitást nem támogatják.

Zentai Oszkár
Megadja a szőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Szerette volna diplomatikusan lefudni ezt a napirendi pontot, de Kaiseľ képviselőtársa
elkĺjvetett mindent, hogy ez ne sikerĺiljtjn. Tiszteli, becsüli az étlrtala ismeľt fęrences rendi
szeľzetesek tulnyomó tĺibbségét azért az alázatos munkáért, amit végeznek, bizonyaĺa Böjte
Csaba is végez nagyon sok alázatos szolgálati munkát, mint szerzetes, de azt pontosan tudják,
hogy egy szélsőjobboldali, nacionalista, agitációs propagandahađjźnatot folytat minden egyes

rendezvényen, amelyen megnyilvánul, és azt is pontosan tudják, hogy a magyar politikában is
rendszeresen állást foglal. Ezért mondta, hogy érti, hogy a páľtpolitikai meggyőződésük ilyen
feladatokat is előír, de ezen túlmenően a zongota vásáľlásához a Bojte Csaba vezette
tábornak, nem jaľul hozzá. Azt mondja Erőss képviselőtaľsa, hogy arrig zenéInek, legalább
nem beszélnek. Kĺjszöni, nem akarjatovább ragozni.
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Zentai Oszkár
Felkémé a bizotÍsági tagokat, hogy a vl|ágnézeti vitákat ne kapcsolj ák eŁlhez a konkĺét
előteľjesztéshez. Megadja a szőt Kaiser József képviselőnek.

Kaiseľ József
Néha kell. Csak annyit szeľetne mondani, hogy szégyellje magtt azért, amit mondott
Ilomassv Uľ.

Zentai oszkáľ
Megadj a a szőt Camara-B e r eczkí Ferenc Mikló s képviselőnek.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Nem akart szót kérni, đe azért az megití a fi.ilét, hogy amikor az elIenzék padsoraiból valaki
személyeskedéshez nyúl, akkor Elnĺjk Ur mindig sző|, amikor pedig fľakciótársa
személyeskedik, nem sző|. Visszautasítja dń, hogy a baloldal barmely szervezęte a
normalitástól el lenne rugaszkodva, az,hogy a másik oldal igényének nem felel meg, aznem
jelenti azt, hogy nem noÍÍnálisak. Jó lenne, ha fékęzné magát Kaiseľ Képviselő Ur, ez egy
bizottsági ülés, és ennek Van ęgy méltósága.

Zentai oszkár
A személyes nézeteltéréseket majd a bizottsági tilésen kívĹil tisztázzák egymással. Megađja a
szót Bálint Gergely képviselőnek.

Bálint Gergely
Teljesen elvéve ennek a vitának, Vagy szempontkeresésnek a politikai vettiletét, csak annyit
lát, hogy a ferences rend egy kolduló rend alapvetően, és hitvallásában is ezt mondja.
Józsefuáros onkormanyzata egy taľsadalmi irĺtézmény. Nehezen tudja elképze|ni, hogyha
Bojte Csaba nem az emberekhez foľdul, akkor az emberck ne adnának neki. Társadalmi
intézményként egy onkoľmányzatot megkeresni egy ilyen igénnyel, még akkor is, ha egy
civil szeľvezeti struktuľába sorolják az egyházi tevékenységet, és polgari kezdeményezésként
értelmezik a tevékenységet, amit a kére|mező folytat, akkoľ sem gondolja, hogy
képviselőkként egy intézmény strukturájahoztartozőan kellene állást foglalniuk abban, hogy
kapjon, vagy ne kapjon az egyhźni kéľelmező. Rengeteg templom van ebben a kerületben' az
a csatorna, aho|' az egyhaznak a dolgait intézĺll kell, és nem ez a tiírsadalmí iĺtézmény az, aho|
civil szervezetként egyházaktámogatásźlról kellene d<inteni képviseleti úton.

Zentai oszkáľ
Döntéshozó testtiletként, döntési helyzetben vaĺurak az eIőteqesztés kapcstľr. vitźLt |ezáĺja,
szavazásrabocsátjaazalźtbbihatározati javaslatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság
megÍźrgyalását.

Felelős: polgármester
Hataridő: 20l6.június 2.

javasolja a Képviselő-testtiletnek az előterjesztés

Zentai oszkáľ
Megállapída, hogy 9 igen, 3 nem, 2tartőzkođással a BizoÍtságaz a|ábbihatáĺozatot elfogadta:
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98/2016.(VI.01.) sz. EMBI határozat (9 igen.3 nem szavazattal.2 tartózkodás mellett)

Az Emberi Eľőforrás Bizottsás
megfárgyalásźń.

Felelős: polgaĺmester
Határidő: 2016.június 2.

javasolja a Képviselo-testtiletnek aZ előterjesztés

Napirend II/7. pontja: Javaslat ^ 
Sanghaj város Putuo és Changning keľület

Onkormányzataiv a| megállapodás megktitésére
(írásbeli előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _polgármester

Egry Attila - alpolgórmester

Zentai Oszkár
Eredeti számozás szeľint a II. 8-as napiľend vitájat megnyitja. Megadja a szőt Simon György
képviselőnek.

Simon Gyłiľgy
Csak egy kérdése van. Tavaly mind a két településnek a küldottsége itt jźn a Hivatalban, mind
a két alkalommal, mind a két kertilettel szÍiletett egy megállapodás, ami a|áirásra került,
kérdezi, hogy ennek a módosításaról van sző,vagy egy teljesen új megállapodásról.

Zentai Oszkár
Megadj a a szőt Egľy Attila alpolgármesternek, mint előteľj esztőnęk.

Egry Attila
A kínai delegációval semmilyen megállapodást nem írtak a|á, az egy elsőkörös taIá|kozás
volt, akkor tájékozőđott mind a két fél a paľtneľek szánđékaről, és keresték az egytittműktidés
lehetőségét, ezek a megbeszélések nagyon gyümcilcsözőek voltak, és |átjźů<, hogy van erľe

lehetőség, ezért késnJlt el a megállapodás-teruezet, mert látják, hogy hosszútávon minđ
Józsefuaĺosnak, mind akinai testvérvaľosnak ebből komoly, akár gazdasági, akár táľsadalmi
hasznais származhat.

Zentai Oszkáľ
Köszöni avźtlaszt. Megadja aszőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Erőss Gábor
Minden tisztelete a kínai népé, minden tisztelete Sanghaj városáé, annak elciljaróié, Sanghaj
lakosaié, az éńĺtett kerületé, és ktilon Sanghaj Changning kerület Népi koľmányának
polgármesteľéé. De azért feltenne mégis egy koltői kérdést, hogy mi ez a vonzalom a
kommunista diktaťurak iránt. miért kommunista diktaturákkal keresik a testvérvarosi
kapcsolatot?

Zentai oszkár
Megadja aszőt Egry Attila alpolgármestemek.

Egry Attil^
Ahogy a Képviselő Ur mondta, költői a kérdése, és csak a rend megzavarźlsáľa alkalmas' nem
tudja érdemben éľtékelni, esetleg egy folyosói beszélgetésben tudják ezt folytatni, mert ennek
a kérdésnek semmilyen komolyságát nem tudta értelmezni.
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Zentai Oszkár
Yitát|ezátja,szavazásľabocsátjaazalthbihatározati javaslatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés
megtárgya|ásźú.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20l6.junius 2.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 12 igen, 0 nem, 2 hrtőzkodással a Bizottság az a|ábbi hatátozatot
elfogadta:

99l2016.(VI.01.) sz. EMBI határozat (l2 igen, 0 nem szavazattal.2 tartózkodás melleff)

Az Embeľi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek az előterjesztés
megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20l6.junius 2.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzásző|tls hiányában aBizottságülését 10:l9 perckor \ezáqa.

K. m. f.

1^-/' fr44
Zentai Oszkáľ
aBizottság elnöke

A' jegyzőkonyv az Mtitv-ben foglalt rendelkezéseknek megfelel, és
Bizottság 20l 6. június 1 -j ei ülésén elhangzottakat hitelesen tanúsítja.

az Embęri Eľőforrás

A j egy zőkönyvet készítette :
/" ,?

ĺ ű,o ű^uľ'-,
Věľes Eve|vnťĺIla

S zervezésiés Képviselői Iroda ngyintézői

Iĺ
lqt

VidákřÍGébi Tímea
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